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Styrelsemöte Hallsta Ridklubb, 2023-02-09 
 
Närvarande: Eva Senderovitz, Maria Adolfsson, Daniel Järlestig, Ann-Marie Kossowski, 
Michelle Tirroniemi, Julia Hagström, Nora Åkerström, Anna Blomstam, adjungerad Malin 
Johansson, ridskolechef  
Ej närvarande: Frida Häggström, Anna-Karin Bouvin, Ellen Åkerström, Nora Gröhn, Katja 
Bergman, Linda Kohlén  

 
§ 8 Mötets öppnande  
Föreningens ordförande Eva Senderovitz förklarade mötet öppnat.  

  
§ 9 Godkännande av dagordning  
Dagordningen godkändes   

  
§ 10 Val av protokolljusterare  
Julia Hagström valdes att justera dagens protokoll.  

  
§ 11 Rapporter  
a. Anläggning  
Summering  

• Justerat lite dörrar  

• Bytt lite hydraluttag på traktorn  

• Underlaget bytt i nya  

• Gått runt med några från energikontoret som ska lämna en rapport kring eventuella 
åtgärder för energibesparande åtgärder 

• Bytt display på fodervagnen  

• Och som vanlig en hel del småfix.  
 
Plan för kommande period  

• Installera kattluckor  

• Montera styrning till gödselrännan, samt skrapa nu när vi fått hem delar  

• Byta lager på motorn till ett av gödselbanden  

• Få ihop gräsklippare  

• Fortsätta se över vattenvagnen och få den tät och finare  

• Fortsätta röja efter Vinbäcken  

• Bygga klart trappen, med ett riktigt räcke  

• Justera värmen i nya, då den idag är ojämn. Följa upp detta med BJ Värme  

• Ta in nya offerter på avfallshantering  
 

b. Ridskola  
Summering   
Har hittat en vaktmästare som börjar på provanställning den 6 mars.  
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Det rullar sakteliga in lite fler ridande vartefter veckorna går, och just nu har vi 398 inskrivna 
elever, varav några rider flera gånger/vecka, och inklusive externa träningar. Vi vet dock att 
några kommer att sluta efter pågående period.  
 
Vi hade clinic med Stephanie Holmén med 165 besökare. Det var väldigt uppskattat. Med 
beviljade bidrag gick clinicen med vinst på 24 400 kr.   
 
Vi har haft, och ska ha, aktivitetskvällar med våra stallvärdinnor, med syftet att visa 
uppskattning och skapa trivsel och gemenskap. De yngre har varit på Prison Island, och de 
äldre ska äta middag på Limone. 
 
Plan för kommande period 
När vaktmästaren börjar ska vi börja återgå till mer normala scheman, och se över dessa så 
att det blir både effektivt och att det bidrar till en god arbetsmiljö.  
 
Fackförbundet Kommunal kommer och har skyddsrond den 15/2.  
 
Öppet hus för pensionärer ska genomföras med hjälp av bidrag från Svenska ridsport-
förbundet och tillsammans med Seniorglädje.  
 
Fortsätta att leta efter en ny lektionshäst som ska betalas med insamlingen av våra 
medlemmar.   
 

c. Ekonomi  
Summering   
Resultatet för januari ligger på -26 tkr vilket är bättre än preliminär budget. Detta har framför 
allt att göra med att en del kostnader ligger periodiserade i budget, det kommer jämna ut sig.  
 
Preliminärt bokslut är nästan klart, föreningen förväntas ligga nära ett noll-resultat för 2022. 
 
Budgeterade investeringar 2023:  

• Hästar (ersättning av Zorro)  

• Etablering av ligghall  

• Renovering av baracker till ungdomsverksamhet och uthyrning  

• Domarvagn  

• Etablering av Ridslinga, fas 1  

• Uppfödning 
 
Budget inför årsmöte 
Budgetarbetet har fortsatt och senaste version påvisar nu ett resultat på -1,4mkr för året. 
Både elkostnader och räntekostnader har höjts sedan budgetarbetet påbörjades (räntenivån 
ligger nu på 4,2%). Vi har haft möte med Swedbank som inte har möjlighet att sänka räntan 
(de ser inte detta som en stor risk då vi har en borgensman för lånet). Situationen har 
rapporterats till kommunen som del av kvartalsrapporten för Q4 2022 och vi har haft möte 
med Kultur- och Fritidskultur- och fritidsnämndens arbetsutskott för att presentera läget och 
diskutera vägen fram. Vi ska nu lämna in en ansökan till nämnden där vi redogör för 
situationen och ge några förslag på hur detta kan lösas.  
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En åtgärd som föreslås av arbetsutskottet är att höja hyran för inackorderingar för att täcka 
de ökade kostnaderna för till exempel strö, el, foder och uppvärmning. Förslaget är att höja 
avgiften med 500 kronor per häst.  
 
Beslut 
Styrelsen beslutar  

att fastställa budgeten inför årsmötet och skicka ut till medlemmarna.  

 

Samt att höja avgifterna för inackorderingar med 500 kr / månad / häst på grund av ökade 

kostnader 

 

Malin J, Anna B och Michelle T anmäler jäv och deltar inte i beslutet om att höja avgifter för 

inackorderingar då de är hyresgäster.   

 

d. Tävling  
Plan för kommande period   
Dressyrtävling helgen vecka 7 närmast. Planering pågår för fullt.  
 

e. Harkinsatsen och klubbkläder   
Summering   

• Genomfört galan som blev jättebra, har tagit lärdomar till nästa år och tror det kommer bli 
enklare då när planeringen är gjord en gång.  

 

f. Ungdomssektionen  
Summering  
I januari månad hade vi möte för att planera årsmötet samt fixardag för barn och ungdoms-
rummet. Vi pantade även den pant vi samlat in, det blev ca 450kr.  
 
Plan för kommande period  
HARKUS årsmöte är planerat till 12/2 kl 17:30. Vi kommer att samlas redan kl 13 för att fixa i 
barn och ungdomsrummet. Vi kommer efter årsmötet ha ett möte för att planera aktiviteter till 
sportlovet. Planera teambuilding för både styrelsen och ledargruppen.  

 
g. Hyresgäster  
Inget att rapportera.  
 

h. Webb och IT   
Summering   
Har påmint Sitevision om frågan om supportavtal.   
 

Plan för kommande period  
• Ska ta fram förslag på informationssida om tävlingar och funktionärer, samt formulär där 

man kan anmäla sig.   
• Fotografera alla hästar för att fylla på sidan. 
• Installation av fibernät pågår. 
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i. Sponsring 
Summering 
Har skickat in ansökan om partnerskap med Hallstahem, som skulle ansökas innan 23 
december.   
 
Plan för kommande period.  

• Ta fram en aktuell kalkyl gällande leasing/köp av B-kortsbil  

• Ska beställa 4 reklamskyltar för nya sponsorer, tar in pris från två olika tryckerier.   

• Följa upp de företag som är tillfrågade 
 

j. Försäljning 

Summering 
Har haft paus under januari och sammanställt försäljningar från jul och nyår.  
 
Plan för kommande period 

• Ska sammanstråla med webbgruppen och marknadsföra alla möjligheter för medlemmar 
att tjäna in pengar till klubben genom till exempel Svenska spel, gräsroten, Granngården, 
Bingolotto abonnemang och Sponsorhuset.  

• Ska ta hem bingolotter till påsken  
 

k. Uthyrning 

Summering 

• Stina Lilje har hyrt ett ridhus för träning 

• En förening med radiostyrda bilar ska hyra ridhuset för tävling  

• Ska hyra ut till Golden retrieverklubben 

• Samt uthyrning till ridsportförbundet för dressyrdomarutbildning  
 

l. Interiör   
Sammanställning 
Har haft paus under januari, fixardagen den 4 februari blev inställd.  
 
Plan för kommande period  
18 mars är fixardag planerad ihop med HARK-insatsen och anläggningsgruppen  
 

§ 12 Arbetsmiljö, säkerhet och trygghet 
Kommunal kommer den 15 februari och har skyddsrond på anläggningen.  

 
§ 13 Övriga frågor  
• Status valberedning, valberedningens förslag finns bland årsmöteshandlingarna.   

• Årsmötesplanering  
o Maria har publicerat kallelsen för årsmötet på webben, den 9 februari.  
o Maria skickar ut mejl till alla medlemmar med kallelse till årsmötet när alla handlingar 

är publicerade.  

• Krock ideellt arbete/ridlektion – detta har inte hunnits med, frågan bordläggs och Maria 
formulerar ett förslag till nästa styrelsemöte.  
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• Vi har fått inbjudan till ett forskningsprojekt om ridskolornas hållbarhetsarbete, Malin och 
Daniel representerar HARK.  

• Efterlysa hjälp från medlemmarna 
o Informera om det ekonomiska läget på ridskolan och att alla medlemmar behöver 

hjälpas åt för att vi ska få verksamheten att gå runt i år. 
o Maria Ad, Nora Å och Julia H hjälps åt med att filma, skriva manus och samla ihop 

gänget.  

• Nästa möte är konstituerande möte som hålls i samband med årsmötet.  

 
§ 14 Mötets avslutande  
Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.  
 
 
Vid protokollet:   Justeras: 
 
 
Maria Adolfsson, Sekreterare  Julia Hagström, Justerare  
 
 
Justeras: 
 
 
Eva Senderovitz, Ordförande 


